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Følgende saker ble omfordelt på møtet:  
- Forslag fra A og SV vedr. ny sak: ”Møteplikt for BU-representanter i ordinær 

arbeidstid”. 
 
 

Åpen halvtime 
- Bjørn Grydeland, Oppsal allianseidrettsforening, tok opp kunstgress på Manglerud. 

Ønsker bydelens støtte når saken behandles i bystyret. 
- Robert Soren, Manglerud Star, tok opp bygging av kunstgressbaner i forbindelse med 

kommunens budsjett for 2008, samt vedlikehold/rehabilitering av klubbhus. 
- Siv Jahr og Sigrid Hoem, FAU Rønningjordet barnehage, tok opp spørsmål rundt 

sikring av anleggsområde i forbindelse med utbygging av barnehagen og utfordringer 
knyttet til rekruttering av pedagogisk personell. 

- Thomas Christensen, Sofridbakken barnehage, henstiller til BU om å oppheve 
overtidsbegrensningene for personalet i barnehagene. 

- Mette Skaar, Utdanningsforbundet, tok opp den økonomiske situasjonen i 
barnehagene og uttrykte bekymring for arbeidsmiljøet ved sykefravær. 

- Martha Erdal, FAU Holtet barnehage, ber bydelen oppheve vikarbegrensningene og 
overtidsnekt i barnehagene. 

- Sven Ove Solvang, FAU Bøler barnehage, stiller seg bak oppfordringene om 
oppheving av vikarbegrensninger og overtidsnekt i barnehagene. 

- Karina Johansen, Nøklevann barnehage, friluftsavdelingen, uttrykte bekymring, da 
barna ikke kommer ut grunnet for dårlig bemanning ved sykefravær 

- Torgeir Ingstad, FAU Tveteråsen barnehage, slutter seg til anbefalingene om 
oppheving av vikarbegrensningene i barnehagene. 

- Thorbjørn Matre, Myrvold barnehage, ønsker oppheving av vikarbegrensninger og 
overtidsnekt i barnehagene. 

- Britt Inglingstad, Østensjø Venstre, henstiller til BU om å bevilge kr 100 000 til Bøler 
seniorsenter, jmfr. sak 128/07. 

- Astrid Veivang, frivillig ved Bøler seniorsenter, orienterte om senterets 
fremtisdplaner. 

- Einar Kjosmoen, Forbundsstyret, Norsk Pensjonistforbund, oppfordret til felleskap og 
likeverd mellom generasjonene. Ønsker at eldresentrene skal bli et sentralt 
samlingspunkt i bydelen.  

- Knut Erik Meibo, FAU Manglerud skole, tok opp trafikksituasjonen ved skolen i 
forbindelse med åpning av ny barnehage. 

 
Etter åpen halvtime presiserte avdelingssjef Tommy Grotterød at det ikke er overtidsstopp i 
barnehagene, men overtidskontroll, samt at driften til enhver tid skal være forsvarlig. 
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Sak 122 /07  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent med følgende tilføyelse:  
- Ny sak 151/07 Skullerud aktivitetshus - videreutvikling 
- Ny sak 152/07 Møteplikt for BU-representanter i ordinær arbeidstid. 
 
Videre ble sak 126/07 Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr. 31.08.2007 flyttet opp til 
etter sak 122/07. 
 
 

 Sak 123 /07  Godkjenning av BU-protokoll 03.09.2007 
 
BU-protokoll 03.09.2007 ble godkjent. 
 
 

 Sak 124 /07  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 24.09.2007 
Protokoll ble tatt til orientering med følgende rettelse fra Tore Janssen (SV) under punktet 
eventuelt: Arne Sandberg (Frp) sto oppført med galt partinavn.  
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 01.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Omsorgskomite 02.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Oppvekstkomite 01.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Eldrerådet 02.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Råd for funksjonshemmede 02.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Ungdomsrådet 27.09.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Arbeidsmiljøutvalget 01.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
Medbestemmelsesutvalget 01.10.2007 
Protokoll tatt til orientering. 
 
 

 Sak 125 /07  Informasjon fra administrasjonen 
 
- Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, redegjorde for byrådets forslag til budsjett 2008. 
 
 



 

 2 

 Sak 126 /07  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 31.08.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak til bydelsutvalget vedrørende rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 31.08.2007 tas til 
etterretning. 
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 2:  
BU ber administrasjonen stoppe ansettelseskontrollen i bydelens barnehager fra nå. I tillegg 
ber BU om at barnehagene får adgang til å tilsette vikarer ved langtidsfravær (utover 16 
dager). Kortidsfravær håndteres etter retningslinjene som administrasjonen har vedtatt. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt. 2. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Sak til bydelsutvalget vedrørende rapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 
31.08.2007 tas til etterretning. 

2. BU ber administrasjonen stoppe ansettelseskontrollen i bydelens barnehager fra nå. I 
tillegg ber BU om at barnehagene får adgang til å tilsette vikarer ved langtidsfravær 
(utover 16 dager). Kortidsfravær håndteres etter retningslinjene som administrasjonen 
har vedtatt. 

 
 

 Sak 127 /07  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport for 2.tertial 2007 og statistikk pr 31.08.2007 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Tertialrapport for 2.tertial 2007 og statistikk pr 31.08.2007 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
 

Sak 128 /07  Søknad om økt driftstilskudd  til Bøler seniorsenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Søknad om kr 100 000 i økt driftstilskudd til Bøler seniorsenter for 2007 avslås. 
2. Søknad om økt driftstilskudd vurderes i forbindelse med budsjett 2008 

 
OMKs forslag v/Randi Vollmerhaus (A) ble trukket. 
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A og SV v/Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 3 
BU ber administrasjonen ta kontakt med Bøler seniorsenter for å gjennomgå senterets drift og 
økonomi. For gjennomgangen legges til grunn at det opprettholdes et eldresenter på Bøler. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1 og 2. 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over A og SVs forslag til vedtak, pkt. 3. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Søknad om kr 100 000 i økt driftstilskudd til Bøler seniorsenter for 2007 avslås. 
2. Søknad om økt driftstilskudd vurderes i forbindelse med budsjett 2008 
3. BU ber administrasjonen ta kontakt med Bøler seniorsenter for å gjennomgå senterets 

drift og økonomi. For gjennomgangen legges til grunn at det opprettholdes et 
eldresenter på Bøler. 

 
 

 Sak 129 /07  Månedsrapportering barneverntjenesten pr. august 
2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar framlagte redegjørelse om bydelens barneverntjeneste til orientering.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar framlagte redegjørelse om bydelens barneverntjeneste til orientering.  
 
 

 Sak 130 /07  Barnehager - Full behovsdekning, status september 
2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status barnehager – full behovsdekning, status september 2007, tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Status barnehager – full behovsdekning, status september 2007, tas til orientering. 
 
 
 



 

 4 

 Sak 131 /07  Utvikling av antall barnehageplasser i private 
barnehager 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om utvikling av antall barnehageplasser i private barnehager, tas til orientering.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak om utvikling av antall barnehageplasser i private barnehager, tas til orientering. 
 
 

 Sak 132 /07  Erfaringer med fleksible barnehageavdelinger - 
orientering 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar sak om fleksible barnehageavdelinger til orientering  
2. Ordningen med fleksible barnegrupper videreføres 

 
OVK hadde følgende forslag til vedtak, pkt. 3 
OVK ber administrasjonen sjekke muligheten for å sette opp dører ved Holtet barnehage. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1 og 2. 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over OVKs forslag til vedtak, pkt. 3. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget tar sak om fleksible barnehageavdelinger til orientering  
2. Ordningen med fleksible barnegrupper videreføres 
3. Bydelsutvalget ber administrasjonene sjekke muligheten for å sette opp dører ved 

Holtet barnehage. 
 
 

 Sak 133 /07  Kvalitetsdokument for SFO - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Kvalitetsdokument for SFO tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Kvalitetsdokument for SFO tas til orientering. 
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 Sak 134 /07  Ferieklubb 2007 - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om ferieklubb 2007 tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak om ferieklubb 2007 tas til orientering. 
 
 

 Sak 135 /07  Mediaverkstedet - rapport 2006/2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Mediaverkstedets rapport 2006/2007 tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Mediaverkstedets rapport 2006/2007 tas til orientering. 
 
 

 Sak 136 /07  Gjennomgang av tilbudet på Skøyer´n fritidsklubb, 
Kafé X og mediaverkstedet 

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Mulige endringer av tilbudet på Kafé X vurderes i forbindelse med budsjett 2008. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Mulige endringer av tilbudet på Kafé X vurderes i forbindelse med budsjett 2008. 
 
 

 Sak 137 /07  SaLTo handlingsplan 2007 - 2008, til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
SaLTo handlingsplan 2007 -2008 tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
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Votering enstemmig 
 
Vedtak 
SaLTo handlingsplan 2007 -2008 tas til orientering. 
 
 

 Sak 138 /07  Psykisk helsearbeid i bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken tas til orientering 
 
OMK hadde følgende forslag til vedtak 
Omsorgskomiteen slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende 
protokolltilførsel:  
 
Omsorgskomiteen ber om at en setter fokus på størrelsen av de øremerkede midlene, i 
forbindelse med budsjett 2008. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med protokolltilførsel fra OMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Saken tas til orientering med følgende protokolltilførsel: 
Bydelsutvalget ber om at en setter fokus på størrelsen av de øremerkede midlene, i forbindelse 
med budsjett 2008. 
 
 

 Sak 139 /07  Individuell plan - orientering om bruk av IP 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelens arbeid med IP tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelens arbeid med IP tas til orientering. 
 
 

 Sak 140 /07  Bydelens arbeid med inkludering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar den forelagt rapporteringen om utviklingen i bydelen når det gjelder 
arbeidet med inkludering generelt og i forhold til bydelen som arbeidsgiver spesiell til 
orientering. 
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Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar den forelagt rapporteringen om utviklingen i bydelen når det gjelder 
arbeidet med inkludering generelt og i forhold til bydelen som arbeidsgiver spesiell til 
orientering. 
 
 

 Sak 141 /07  Status brukervalg august 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Redegjørelse for status brukervalg august 2007 tas til orientering.  
 
OMK hadde følgende forslag til vedtak 
Omsorgskomiteen slutter seg til bydelsdirektørens forslag med følgende protokolltilførsel: 
 
Omsorgskomiteen ber om at følgende BU vedtak 20/06 følges opp:  
 

 ” Bydelsutvalget tar saken til orientering med følgende tillegg: 
Utdrag av konkurransegrunnlag for Fritt brukervalg i hjemmetjenesten 
Viser til tidligere vedtak i Bydelsutvalget vedrørende oppfølging og kontroll med 
eventuelle økte eller reduserte kostnader og bemanningsendringer som følge av pålagt 
gjennomføring av Fritt brukervalg i bydelen. 
 
For senere å kunne evaluere virkningen av innføring av Fritt brukervalg i bydelen 
pålegger Bydelsutvalget administrasjonen å føre kontroll med eventuelle økte eller 
reduserte kostnader og bemanningsendinger som følge av pålegg om innføring av 
Fritt brukervalg i hjemmetjenesten samt andre personalmessige konsekvenser.  
 
BU-adm. framlegger for BU i 8/5, eventuelt 19/6 en oversikt over planlagt bruk av 
ressurser og organisering av fritt brukervalg for 2006. 
 
Bydelsutvalgets vedtatte uttalelse i sak 20/06 oversendes Byrådet og partigruppene.” 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med protokolltilførsel fra OMK. 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Redegjørelse for status brukervalg august 2007 tas til orientering med følgende 
protokolltilførsel:  
 
Bydelsutvalget ber om at følgende BU vedtak 20/06 følges opp:  
 

 ” Bydelsutvalget tar saken til orientering med følgende tillegg: 
Utdrag av konkurransegrunnlag for Fritt brukervalg i hjemmetjenesten 
Viser til tidligere vedtak i Bydelsutvalget vedrørende oppfølging og kontroll med 
eventuelle økte eller reduserte kostnader og bemanningsendringer som følge av pålagt 
gjennomføring av Fritt brukervalg i bydelen. 
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For senere å kunne evaluere virkningen av innføring av Fritt brukervalg i bydelen 
pålegger Bydelsutvalget administrasjonen å føre kontroll med eventuelle økte eller 
reduserte kostnader og bemanningsendinger som følge av pålegg om innføring av 
Fritt brukervalg i hjemmetjenesten samt andre personalmessige konsekvenser.  
 
BU-adm. framlegger for BU i 8/5, eventuelt 19/6 en oversikt over planlagt bruk av 
ressurser og organisering av fritt brukervalg for 2006. 
 
Bydelsutvalgets vedtatte uttalelse i sak 20/06 oversendes Byrådet og partigruppene.” 

 
 

 Sak 142 /07  Kjøp av middag for beboere i trygdeboligene i 
Rustadgrenda 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om varm mat til beboere i trygdeboligen på Rustad tas til etterretning. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak om varm mat til beboere i trygdeboligen på Rustad tas til etterretning. 
 
 

 Sak 143 /07  Tilsyn med habiliteringstjenester til barn og unge - 
avviket er lukket og tilsynet er avsluttet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ”Tilsyn med habiliteringstjenester til barn og unge - avviket er lukket 
og tilsynet avsluttet” til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget tar sak ”Tilsyn med habiliteringstjenester til barn og unge -  avviket er lukket 
og tilsynet avsluttet” til orientering. 
 
 

 Sak 144 /07  Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapport 8/2005: 
Kvalitet i sykehjem - Langerud sykehjem 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Kommunerevisjonenes ”Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapport 8/2005: Kvalitet i 
sykehjem - Langerud sykehjem”, tas til orientering. 
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Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Kommunerevisjonenes ”Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapport 8/2005: Kvalitet i 
sykehjem - Langerud sykehjem”, tas til orientering. 
 
 

 Sak 145 /07  Evaluering av bydelsdager 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken tas til orientering. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Saken tas til orientering. 
 
 

 Sak 146 /07  Godtgjøring av bydelsutvalgets leder og nestleder 
 
Saken ble lagt frem uten innstilling fra bydelsdirektør 
 
Bydelsutvalget kan, etter vurdering av arbeidsmengde og andre forhold, godtgjøre leder og 
nestleder i bydelsutvalget enten etter alternativ 1 eller etter alternativ 2 nedenfor. 
 
Alternativ 1: 
Leder får godtgjøring på kr. 62 002 og godtgjøring på kr. 2 745 pr møte. 
Nestleder får godtgjøring på kr 17 686 pr år og 1 286 pr møte. 
Medlemmer får godtgjøring på kr 1 286 pr møte.  
 
Alternativ 2: 
Leder får årlig godtgjøring som tilsvarer 20 % av det som er fastsatt for bystyrekomiteenes 
ledere, jf. punkt 2, første avsnitt, og godtgjøring på kr 2 745 pr møte. 
Nestleder får årlig godtgjøring som tilsvarer 33 % av det som er fastsatt for leder, og 
godtgjøring på kr 1 286 pr møte.  
Medlemmer får godtgjøring på kr 1 286 pr møte. 
 
Reglementets punkt 5 Bydelsutvalgenes arbeidsutvalg, bestemmelsen skal lyde: 
Leder og øvrige medlemmer får godtgjøring på kr 962 pr møte. 
 
Votering 
Alternativ 1 ble satt opp mot alternativ 2. 
Alternativ 2 ble vedtatt med 9 stemmer for (6 A, 3 SV) og 6 stemmer mot (3 H, 3 Frp) 
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Vedtak 
1. Bydelsutvalget anbefaler at alternativ 2 fastsettes for det nye bydelsutvalget:  

”Leder får årlig godtgjøring som tilsvarer 20 % av det som er fastsatt for 
bystyrekomiteenes ledere, jf. punkt 2, første avsnitt, og godtgjøring på kr 2 745 pr 
møte. 
Nestleder får årlig godtgjøring som tilsvarer 33 % av det som er fastsatt for leder, og 
godtgjøring på kr 1 286 pr møte.  
Medlemmer får godtgjøring på kr 1 286 pr møte. 
 
Reglementets punkt 5 Bydelsutvalgenes arbeidsutvalg, bestemmelsen skal lyde: 
Leder og øvrige medlemmer får godtgjøring på kr 962 pr møte.” 
 

2. Det nye bydelsutvalget tar endelig stilling til alternativ for godgjøring av leder og 
nestleder. 

 
 

 Sak 147 /07  Søknad om støtte til TV-aksjonen 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oppsal Frivillighetssentral bevilges kr 5000 i hht. søknad. Manglerud aksjonskomite, Bøler 
aksjonskomite og Abildsø aksjonskomite bevilges hver kr 2000 i hht. søknad. Midlene dekkes 
av bydelsutvalgets budsjett. 
 
Høyre v/Aage Nygaard (H) hadde følgende forslag til vedtak 
Støtte fordeles som følger:  

- Oppsal  kr. 3500 
- Bøler   kr. 2500 
- Manglerud  kr. 2000 
- Abildsø  kr. 2000 

 
Votering 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble satt opp mot forslag til vedtak fra Høyre. 
Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Støtte fordeles som følger:  

- Oppsal Frivillighetssentral  kr. 3500 
- Bøler aksjonskomite   kr. 2500 
- Manglerud aksjonskomite  kr. 2000 
- Abildsø aksjonskomite  kr. 2000 

 
Midlene dekkes av bydelsutvalgets budsjett. 
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 Sak 148 /07  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute - Olsen 
restaurant ANS 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Det leies ut hybler og leilighet i Østensjøvein 62 og 64, og selv om bydelen ikke har mottatt 
klager over nåværende åpnings/skjenketid, er det potensiale for beboerkonflikter dersom 
utendørs åpningstid/skjenketid utvides. 
 
Søknad om utvidet åpningstid/skjenketid for Restaurant Olsen, Østensjøveien 64 utendørs til 
klokken 03:00/02:30 anbefales ikke. 
 
Første avsnitt ble tatt ut. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble nedstemt med 12 stemmer mot (4 A, 2 SV, 3 H og 3 
Frp) og 3 stemmer for (Hanne Irene Eldby (SV), Birgitte Heidel (A), Karin Svendsen (A)). 
 
Vedtak 
Søknad om utvidet åpningstid/skjenketid for Restaurant Olsen, Østensjøveien 64 utendørs til 
klokken 03:00/02:30 anbefales. 
 
 

 Sak 149 /07  Reguleringsplan for Abildsøveien 52. Endring av 
reguleringsplan etter offentlig ettersyn - Begrenset 
høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bemerkninger til reguleringsplan for Abildsøveien 52. Endring av reguleringsplan etter 
offentlig ettersyn tilsluttes. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bemerkninger til reguleringsplan for Abildsøveien 52. Endring av reguleringsplan etter 
offentlig ettersyn tilsluttes. 
 
 

 Sak 150 /07  Sandstuveien 70, Ryen - Planforslag til offentlig 
ettersyn, reguleringsplan med godkjent 
konsekvensutredning 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø anbefaler det foreslåtte planforslag med unntak av den foreslåtte 4 avdelings 
barnehage. Som Asplan Viak sin vurdering av luftkvaliteten konkluderer med er ikke 
Sandstuveien 70 den ideelle tomta for å plassere en barnehage, selv om den ikke kan frarådes. 
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Bydelen mener prinsipielt at en etablering av en 4 avdelings barnehage ikke bør skje på 
nåværende tidspunkt, da en realisering av Manglerud-tunnelen ligger langt fram i tid. 
 
BMK hadde følgende forslag til vedtak 
BMK slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende merknad:  
 
Det er fra naboer pekt på at beregninger av solforhold ikke kan være korrekte. Bydelen kan 
heller ikke se at støyrefleks og konsekvenser av dette for bebyggelsen på vestsiden av E6 er 
kommentert i saken og ber om at dette ses nærmere på av bygningsmyndighetene, og at også 
utearealenes egnethet til barns lek vurderes. Bydelen mener uansett at de foreslåtte høyder på 
punkthusene reduseres fra 7 til 5 etasjer. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med merknad fra BMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydel Østensjø anbefaler det foreslåtte planforslag med unntak av den foreslåtte 4 avdelings 
barnehage. Som Asplan Viak sin vurdering av luftkvaliteten konkluderer med er ikke 
Sandstuveien 70 den ideelle tomta for å plassere en barnehage, selv om den ikke kan frarådes. 
Bydelen mener prinsipielt at en etablering av en 4 avdelings barnehage ikke bør skje på 
nåværende tidspunkt, da en realisering av Manglerud-tunnelen ligger langt fram i tid. 
  
Det er fra naboer pekt på at beregninger av solforhold ikke kan være korrekte. Bydelen kan 
heller ikke se at støyrefleks og konsekvenser av dette for bebyggelsen på vestsiden av E6 er 
kommentert i saken og ber om at dette ses nærmere på av bygningsmyndighetene, og at også 
utearealenes egnethet til barns lek vurderes. Bydelen mener uansett at de foreslåtte høyder på 
punkthusene reduseres fra 7 til 5 etasjer. 
 
 

Sak 151 /07  Skullerud aktivitetshus - videreutvikling 
 
Saken ble foreslått satt på sakskartet av Hanne Eldby (SV), etter behandling i OVK. 
 
OVK hadde følgende forslag til vedtak  
OVK ber bydelsutvalget be administrasjonen om å invitere samferdselsbyråden og 
friluftsetaten til befaring av trialløypa. Gammelt og nytt bydelsutvalg med vararepresentanter 
inviteres til å være med. 
 
Votering 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å invitere samferdselsbyråden og friluftsetaten til 
befaring av trialløypa. Gammelt og nytt bydelsutvalg med vararepresentanter inviteres til å 
være med. 
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 Sak 152 /07  Møteplikt for BU-representanter i ordinær arbeidstid 
 
A og SV hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø ber Oslo kommune avklare om bydelsutvalgenes 
representanter og representantene i fagkomiteer formelt kan pålegges møteplikt i den ordinære 
arbeidstid. 
 
Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra A og SV. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø ber Oslo kommune avklare om bydelsutvalgenes 
representanter og representantene i fagkomiteer formelt kan pålegges møteplikt i den ordinære 
arbeidstid. 
 
 
 
 
Eventuelt 

- Hanne Eldby (SV) satte sak 151/07 på sakskartet. Ved en feiltakelse ble dette ikke 
gjort under sak 122/07. 

- Tore Janssen (SV) orienterte om feiringen av eldredagen i Bøler samfunnshus. 
- Arne Sandberg (Frp) takket for tiden i BU. 
- Arnfinn Aabø (A) orienterte vellykket gjennomføring av Sarabråtspillene og benyttet 

anledningen til å takke bydelsutvalget for perioden. 
 

 
 
  
 
Bydel Østensjø, 11.10.2007 
 
 
 
 
 
Arnfinn Aabø        Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 


